
Rada Gminy Ustronie Morskie 
Sesja 

Protokół nr 71 

LXXI Sesja w dniu 28 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 11:55 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Mirosław Dziewiałtowicz 

3. Olga Grajek 

4. Krzysztof Grzywnowicz 

5. Marek Leciaho 

6. Roman Marciniak 

7. Barbara Płomińska 

8. Krzysztof Psykała 

9. Tomasz Rymaszewski 

10. Anna Sianos  

11. Andrzej Staszak 

12. Jolanta Szymczak 

13. Denis Tomala 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył posiedzenie, powitał wszystkich zgromadzonych, poprosił o 

potwierdzenie obecności. 

 

Wójt Gminy złożyła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

regulaminu SkateParku w Ustroniu Morskim w punkcie 7 ppkt h. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

o rozszerzenie porządku obrad. Punkt 7 ppkt. h), o druk Nr 8 W sprawie przyjęcia regulaminu Skateparku 

w Ustroniu Morskim.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 



Szymczak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie całości porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Wniosek dot. przyjęcia całości obrad po rozszerzeniu porządku obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

2. Wręczenie Nagrody Rady Gminy. 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXX Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 23 listopada 2023 r. – dyskusja. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXX Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 23 listopada 2023 r. – dyskusja..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Protokół z LXX Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 23 listopada 2023 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 

 



 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz informacja o 

przeprowadzonych przetargach – dyskusja. 

 

Sprawozdanie oraz informację o przetargach przedstawiła Wójt Gminy, Bernadeta Borkowska 

 

Brak dyskusji 

 

 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy oraz Przewodniczących Komisji Stałych za rok 2023. 

 

 Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Ustronie Morskie za rok 2023 przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy – Krzysztof Grzywnowicz; 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu za rok 2023 przedstawił Przewodniczący Rady 

Gminy – Krzysztof Grzywnowicz; 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Komunalnej za rok 2023 przedstawił Przewodniczący 

Komisji Komunalnej – Andrzej Staszak; 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Publicznej za rok 2023 przedstawił Przewodniczący Komisji 

Publicznej – Mirosław Dziewiałtowicz; 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji za rok 2023 przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Barbara Płomińska. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Andrzej Staszak 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Barbara Płomińska 

 

 

6. Głos mieszkańców. 

 

Brak dyskusji 
 

 

7. Przedstawienie projektów uchwał: 

 

a) Druk nr 1 - w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2023 rok - dyskusja, 

podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały po autopoprawkach przedstawiła Elżbieta Macek, Skarbnik Gminy Ustronie Morskie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  

- Andrzej Staszak 

 

Dyskusja dotyczyła przedstawienia autopoprawki w związku z wprowadzeniem Zarządzenia Wójta z dnia 

15.12.2023 r., dot. zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 118 tyś zł: dochody 61 195 586,14 zł, 

dochody bieżące 42 460 332,86 zł, wydatki 90 685 597,15 zł, wydatki bieżące 44 579 314,76 zł, wydatki 

majątkowe 46 106 282,39 zł.; urealnienia planu dochodów i wydatków do stanu bieżącego, 



przedstawienie zmian w odpowiednich działach i paragrafach; przedstawienia nazwy firmy, która 

otrzymała karę za brak poziomu w odzysku w kwocie 15.500,00 zł. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1 - w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2023 rok po 

autopoprawce - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, 

Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Uchwala w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2023 rok po autopoprawce 

została przyjęta większością głosów. 

 

 

b) Druk nr 2 - w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej - dyskusja, podjęcie 

uchwały. 

 

Projekt uchwały po autopoprawkach przedstawiła Elżbieta Macek, Skarbnik Gminy Ustronie Morskie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  

 

Dyskusja dotyczyła przedstawienia autopoprawki w związku z wprowadzeniem Zarządzenia Wójta z dnia 

15.12.2023 r., dot. zwiększenia dochodów i wydatków. W objaśnieniach do projektu uchwały ukazano 

wszelkie zmiany. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 2 - w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej po autopoprawce - dyskusja, 

podjęcie uchwały. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, 

Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 



Uchwała w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej po autopoprawce została przyjęta 

większością głosów. 

 

 

c) Druk nr 3 - w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ustronie Morskie na rok 2024- dyskusja, podjęcie 

uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Macek, Skarbnik Gminy Ustronie Morskie. 

 

Komisja Komunalna wydała opinię pozytywną. 

Komisja Rewizyjna wydała opinię pozytywną. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wydała opinię pozytywną. 

Komisja Publiczna wydała opinię pozytywną. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Andrzej Staszak 

- Olga Grajek 

- Bernadeta Borkowska 

- Andrzej Basarab 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła przedstawienia projektu uchwały zgodnie z zalecaniem Regionalnej Izby 

Obrachunkowej przedstawionym w opinii przesłanej do Urzędu Gminy. Wszelkie uwagi i zalecenia 

przedstawione w opinii (do wglądu w Urzędzie Gminy) nie wpłynęły na zmianę dochodów ani zmianę 

deficytu; informacji, czy w którymś z wydatków w projekcie uchwały jest ujęte budowa szybu windy 

w ośrodku zdrowia; 

 wniosek o zagospodarowanie chodnika na ul. Bolesława Chrobrego – propozycja inwestycji na rok 2024 

– wniosek formalny o przeniesienie środków z działu 900, rozdział 90015 paragraf 4260 do działu 900, 

rozdział 90095 paragraf 6050 kwotę 60.000,00 zł – przeniesienie funduszy z oświetlenia ulicznego; 

trafności pomysłu, lecz nie kosztem oświetlenia na ulicach, powrotu do tematu w miesiącu marcu. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
O przeniesienie środków w wysokości 60.000,00 zł z oświetlenia ulicznego na inwestycje na ulicy 

Bolesława Chrobrego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Basarab, Marek Leciaho, Andrzej Staszak 

PRZECIW (6) 

Olga Grajek, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Krzysztof Grzywnowicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 



Wniosek o przeniesienie środków w wysokości 60.000,00 zł z oświetlenia ulicznego na inwestycje na 

ulicy Bolesława Chrobrego nie został przyjęty. 

 

Ciąg dalszy dyskusji dotyczy składanych wniosków o remont ul Malechowskiej i ul. Rolnej, braku w/w 

inwestycji w budżecie na 2024 rok, przedłożenia/udostępnienia dokumentów odnośnie złożonego 

wniosku dot. remontu ul. Rolnej, nieprzychylności odnośnie modernizacji drogi powiatowej - ul. Rolnej, 

braku rozmów i współpracy ze strony starostwa; planowania remontu ul. Malechowskiej w 2025 roku, 

udrożnienia przepustu przy przejeździe kolejowym na w/w ulicy; kolej zarzuca gminie brak współpracy, 

braku inwestycji realizowanych przez starostwo powiatowe w Gminie Ustronie Morskie, sprecyzowania i 

zmiany kierunku na modernizację ul. Rolnej zamiast ul. Kolejowej, 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 3 - w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ustronie Morskie na rok 2024- dyskusja, podjęcie 

uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, 

Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Jolanta Szymczak 

PRZECIW (2) 

Andrzej Basarab, Marek Leciaho 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ustronie Morskie na rok 2024 została przyjęta 

większością głosów. 

 

 

d) Druk nr 4 - w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 

2024-2036- dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Macek, Skarbnik Gminy Ustronie Morskie. 

 

Komisja Komunalna wydała opinię pozytywną. 

Komisja Rewizyjna wydała opinię pozytywną. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wydała opinię pozytywną. 

Komisja Publiczna wydała opinię pozytywną. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek – przedstawiono opinię oraz zalecenia i uwagi od Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. 

projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 4 - w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 

2024-2036 - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, 

Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 

2024-2036 została przyjęta większością głosów. 

 

 

e) Druk nr 5 – w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 21 listopada 2023 r. - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Barbara Płomińska 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała wniosek za zasadny.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  

- Barbara Płomińska 

- Marek Leciaho 

- Zenon Wajgert 

- Krzysztof Grzywnowicz 

 

Dyskusja dotyczyła braku organizowania przetargów na dzierżawę, odniesienia się całej Rady odnośnie 

wniosku mieszkańca, poprzedniej opinii komisji budżetu, które była negatywna, stąd wniosek do Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji, aby jeszcze raz przeanalizować sprawę mieszkańca, gdzie wpływy za 

dzierżawę zostają w gminie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 5 – w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 21 listopada 2023 r. - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, 

Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 21 listopada 2023 została przyjęta większością głosów. 

 



 

f) Druk nr 6 – w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 24 listopada 2023 r. - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Barbara Płomińska 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała wniosek za zasadny.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Barbara Płomińska 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Marek Leciaho 

- Andrzej Staszak 

 

Dyskusja dotyczyła poprzedniej opinii komisji budżetu, które była negatywna, stąd kolejny wniosek do 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji, aby jeszcze raz przeanalizować sprawę mieszkańca, gdzie wpływy za 

dzierżawę zostają w gminie, zaufania do mieszkańca, który spełni oczekiwania Rady i zajmie się poprawą 

estetyki dzierżawionego miejsca; stanu technicznego mola na stawianie budowli, prowadzonych 

corocznych przeglądów obiektów budowlanych, prowadzenia księgi dla każdej budowli. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 6 – w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 24 listopada 2023 r. - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 1, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basarab, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, 

Krzysztof Psykała, Anna Sianos, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (1) 

Marek Leciaho 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 

Mirosław Dziewiałtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 24 listopada 2023 została przyjęta większością głosów. 

 

 

Wójt Gminy złożyła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dwa projekty uchwały w podpunkcie i) 

Druk nr 9 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę w trybie bezprzetargowym 

(działka 69/1) oraz w podpunkcie j) Druk nr 10 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w 

dzierżawę w trybie bezprzetargowym (część nawodna mola). 

 

Projekty uchwał przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami Zagospodarowania 

Przestrzennego i Rolnictwa, Monika Łada. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w podpunkcie i) Druk nr 9 w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie nieruchomości w dzierżawę w trybie bezprzetargowym (działka 69/1) 

 



Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, 

Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty większością głosów. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w punkcie 7 w podpunkcie j) Druk nr 10 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę w trybie bezprzetargowym (część nawodna 

mola). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, 

Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty większością głosów. 

 

 

g) Druk nr 7 - w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

zatwierdzenia planu pracy komisji stałych Rady Gminy na 2024 r- dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy, Krzysztof Grzywnowicz. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 7 - w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

zatwierdzenia planu pracy komisji stałych Rady Gminy na 2024 r- dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, 



Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

zatwierdzenia planu pracy komisji stałych Rady Gminy na 2024 r. została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

h) Druk nr 8 - w sprawie przyjęcia regulaminu Skateparku zlokalizowanego na działce nr 378, obręb 

Ustronie Morskie, gmina Ustronie Morskie 

 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy, Ewa Ostrowska. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Ewa Ostrowska 

- Marek Leciaho 

- Jan Adamczyk  

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Andrzej Staszak 

 

Dyskusja dotyczyła analizy poprawności zwrotu „pod wpływem alkoholu” w nawiązaniu do ustawy o 

wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi; określenia czynników wieku dopuszczania 

dzieci do użytkowania Skateparku, wprowadzania zwierząt na teren Skateparku, zauważenia podobnych 

treści regulaminu w innych gminach, które nie były kwestionowane i funkcjonują; wytłumaczenia 

określenia „kół z ostrymi krawędziami”, korzystania z numerów ratunkowych, braku w niektórych 

punktach regulaminu określenia dot. środków odurzających.  

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 8 - w sprawie przyjęcia regulaminu Skateparku zlokalizowanego na działce nr 378, obręb 

Ustronie Morskie, gmina Ustronie Morskie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, 

Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Leciaho, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu Skateparku zlokalizowanego na działce nr 378, obręb Ustronie 

Morskie, gmina Ustronie Morskie została przyjęta większością głosów. 

 

 

i) Druk nr 9 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę w trybie 

bezprzetargowym (działka gruntu 69/1) 

 

Brak dyskusji 



 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 9 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę w trybie 

bezprzetargowym (działka gruntu 69/1).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, 

Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę w trybie bezprzetargowym 

został przyjęta większością głosów. 

 

 

j) Druk nr 10 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę w trybie 

bezprzetargowym (nawodna część mola) 

 

Brak dyskusji 
 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 10 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę w trybie 

bezprzetargowym (nawodna część mola).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, 

Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę w trybie bezprzetargowym 

został przyjęta większością głosów. 

 

 

8. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym – dyskusja. 

 

Informacje z działalności międzysesyjnej przedstawiła Wójt Gminy, Bernadeta Borkowska. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 



- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła wyjaśnienia okoliczności spotkania nadzwyczajnego zgromadzenia wspólników 

MWiK, czy były poruszane kwestie dotyczące gminy Ustronie Morskie, uczestnictwa w spotkaniu 

Związku Miast i Gmin Morskich oraz problemów występujących z utrzymaniem czystości porządku, 

z odpadami i odpłatnościami, w szczególności składania przez Stowarzyszenie wniosków do 

Ministerstwa o rozwiązanie w/w problemów, deklaracji Wójt dot. przedstawienia radnemu złożonych 

wniosków przez ZMiGM 

 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak dyskusji 
 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Brak dyskusji 
 

 

11. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Ustronie Morskie 

Krzysztof Grzywnowicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Agnieszka Smołucha 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


